
 

Menighetsråd 05.05.25 
 

Tanum og Kjose menighetsråd 2025, agenda og referat 

 

Møtested:  Kjose 

Tidsramme:  kl 1800 til kl 2030 

Saksliste nr:  6/25 

Forslag til årsplan for 2025 

 

Innkalte:  

Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd Bjørneby,  

Marit Kobro og Benedicte Gusland. 
 

Forfall: 

Jørn Holme, Louise Hetty Einarson 
Evt. forfall til møtet skal meldes til Marte Johnsen, martejohns@gmail.com, snarest mulig. 
 

 

Åpning ved Odd og enkel bevertning ved Tove. 

 

Saksnr. TEMA OM SAKEN BESLUTNING/VEDTAK 

Sak 29/25 Godkjenninger Godkjenning av:  
● utsendt innkalling og saksliste datert 05.05.25. 
● referat datert 31.03.25 og 22.04.25  

Innkalling, saksliste og 
referat godkjennes. 

Sak 30/25 Kirkevergen Kirkeverge Jan Einar Bjerke Hals besøker oss. 
 
Fra møtet: 
- Innsparinger er en stor del av jobben. 

- Reduksjon på driftsmidler til trosopplæring. 
Den er halvert. Har foreløpig ikke fått mange 
negative tilbakemeldinger på dette.  

- Kirkevergen/omstillingsutvalget jobber videre 
med plan for ytterligere innsparinger. Store 
saker sendes på høring til menighetsrådene. 

- Det må reduseres i stillingsressurser, men det 
blir ikke oppsigelser. I stedet reduserer man 
ved naturlig avgang. Ansatte kan få endret 
arbeidsoppgaver.  

- Målet er at det skal være “litt ubehagelig for 
flest mulig” - fordele byrden. 

- Gressklipping har blitt en sak noen steder. Det 
handler ikke kun om innsparing, men også om 
forvaltning av grøntarealer (miljøperspektiv). 
Vi anlegger grassbakke, og da er det ikke like 
strenge regler for forvaltning som ved 
anlegging av blomstereng. Om man ønsker å 
klippe gress eller lignende selv, har man lov til 
det, men Kirkevergen ønsker å få beskjed. Det 

Se status under “om 
saken”. 
 
Avklaring rundt utleie av 
kirken til konserter og 
lignende: 
- Utleie til kommersielle 

arrangementer (som 
ikke er i regi av 
menighetsrådet), skal 
gå via Kirkevergen.  

 
 
 

https://docs.google.com/document/d/1HCzCS-0-JOOGu8gigQUAJW4cThp1KyYfREyJgpW2h_Y/edit?usp=sharing


 

er nå robotgressklippere noen steder, og den 
ordningen kommer antakelig til å utvides.  

Sak 31/25 Referat  
arbeidsutvalg 

Kjose-utvalget:  
- Ikke noe nytt. 

 
Diakoni: 

- Har fått 10 000 kr. i inkluderingsmidler (etter 
søknad). Ønsker å bruke disse inn mot 
Hverdagstro, for å invitere en foredragsholder. 
Et alternativ er å bruke midlene til en konsert.  

- Temakveld om sorg: Har planer de jobber 
med.  

- Åpen kirke arrangeres også i år. 27. mai kl. 18 
blir det planleggingsmøte og evaluering av 
fjoråret i Tanum kirke. 

 
Kirkelig undervisning og læring: 

- Det blir nok ikke noe møte før til høsten. 
- Hverdagstro er en del av dette.  

 
Gudstjeneste og kultur: 

- Venter med flere møter til ny sokneprest 
begynner.  

 

Se status under “om 
saken”. 

Sak 32/25 Samarbeid Tanum 
og Kjose 

Hvordan kan vi best mulig løse arbeidet i 
menighetsrådet videre, med tanke på at vi er en stor 
menighet med mange saker, og en liten menighet med 
få saker? 
 
Kjose-medlemmene har en del arbeidsoppgaver i 
tillegg til selve menighetsrådet som 
Tanum-medlemmene ikke har.  
 
Det er - naturlig nok - flere saker i menighetsrådet 
som angår Tanum i større grad, men det er fint om vi 
jobber med å finne en balanse for fremtidige møter. 
En del av sakene vi har brukt tid på så langt i denne 
perioden (samarbeid med Tunheim og fjerning av 
teppe) har landet, så balansen blir kanskje automatisk 
bedre.  
 
I møtet hadde vi en god drøfting rundt utfordringer og 
ønsker og muligheter. Vi lander ikke noe, men holder 
tankene varme. Det er viktig at vi tydeliggjør 
forventninger, behov og tanker framover. Det er lov til 
å be om hjelp.  
 
Mulig løsning for å avlaste Kjose-medlemmene: 
Fasteaksjonen 2026 og framover 

- Kan det arrangeres på to ulike dager slik at 
Bente kan organisere dette både i Tanum og 
Kjose? Til nå har MR i Kjose organisert det 
selv. 

 



 

Sak 33/25 Kirketivoli Fra referatet fra forrige møte: 
15. juni: Kirketivoli flyttes fra Prestegården til 
Tunheim. MR har hovedansvaret for gjennomføringen.  
 
Hvordan organiserer vi dette? 
Med tanke på gjennomføring og tilgjengelige frivillige, 
ser vi at det blir vanskelig å arrangere kirketivoli denne 
søndagen. 

Kirketivoli utgår denne 
gangen og utsettes til 
høsten.  
 
Det blir gudstjeneste for 
store og små som planlagt 
15. juni, med besøk av 
Gospelino.  

Sak 34/25 Regnskap/ 
økonomi 

Revidert årsmelding.  
 
 
 
Økonomi rundt musikk/konserter/honorarer: 

- avtaler med solister bør skriftliggjøres, slik at 
MR har oversikt. 

- leie av kirken til kommersielle arrangementer 
må gå gjennom Kirkevergen.  

Revisor har godkjent 
årsmelding og regnskap for 
Tanum.  
 
Se også mer under “om 
saken”. 

Sak 35/25 Givertjeneste Givertjeneste i Tanum: Hvordan fungerer det, og 
hvordan jobber vi med det videre? 

Utsettes til neste møte. 

Sak 36/25 Møteplan høst ‘25 Vi må datofeste møter for høsten.  
 
Møter: 
Mandag 11. august 
Mandag 8. september 
Mandag 13. oktober 
Mandag 10. november 
Mandag 8. desember 

Se status under “om 
saken”. 
 

Eventuelt  Såmannen - økonomi 
Forslag til beskjed til annonsørene: “Det ble et 
begrenset opplag av utgave 1 2025, da vi stoppet 
distribusjonen etter en feil. Vi håper likevel at dere 
kan tenke dere å støtte oss. Ta kontakt dersom dere 
ønsker å bidra med et lavere beløp enn foreslått, med 
tanke på det begrensede opplaget. "De neste 
numrene kommer i planlagt opplag.” 
 
 
Konfirmasjonsdatoer: 
Tanum 2. og 3. mai. (OBS! Fri fredag 1. mai) 
Nytt forslag for Kjose: 10. mai.  

Se status under “om 
saken”. 

Huskeliste for kommende 
møter 

Årsplanen er fremdeles ikke gjennomgått. Dette bør 
gjøres før sommeren for høstens møter.  
- Kan vi planlegge å invitere inn underutvalgene? 

 

 Takk for i dag! Neste møte er 16. juni i Kjose. 
Hvem kan ha enkel bevertning? Marit 
Hvem kan ha åpningsord? Marit 
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